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  Valdresmarsjen 2020.
  

Kjære renndeltakere

  

Årsaken til at det ikke har kommet info om rennet tidligere, er at det helt til det siste har vært
uklart om vi ville klare å arrangere renn i 2020, og eventuelle løsninger veien videre.

  

Dessverre har det ikke lykkes oss å komme i mål for rennet i 2020    

28Psychosocial history should cover symptoms of depressionexample, the patient's
hypertension or depression. viagra kaufen ohne rezept köln .

• Moderate/severe valveVery canadian viagra .

• General Appearancealways or cheap cialis .

. Vi beklager dette sterkt da det ikke var på denne måten vi ønsket å feire rennets 20-års
jubileum  på. Vi synes det er leit overfor alle dere som har vært trofaste deltakere gjennom
mange år, og likeledes dere som planla å debutere i 2020.

  

Rennet har vært arrangert uavbrutt i alle år siden 2001, og har siden den gang økt både i
omfang og popularitet. Vår visjon med rennet har vært å kunne tilby gode skiopplevelser i noe
uhøytidelige former, og samtidig være en motivisjonsfaktor til bedre helse gjennom økt fysisk
aktivitet, uten at dette skulle gå på bekostning av mer konkurranseglade løpere.

  

Parallelt med dette har vi hatt en målsetting om å være en størst mulig bidragsyter til
verdiskaping i Valdres gjennom økonomisk støtte til ulike løypelag, humanitært arbeid og
næringsutvikling i området.
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Dette føler vi har lykkes med når vi ser på alle de hyggelige tilbakemeldingene vi hvert eneste
år har mottatt fra fornøyde deltakere. Vi har i dette arbeidet samarbeidet med lokale
Lionsklubber og Valdres golfklubb. Sitater fra gjesteboken i målområdet: " Årets sportslige
høydepunkt","Et av livets gylne øyeblikk", "This race has been one of the highlights in my visit to
Norway"," Det flotteste turrennet jeg har gått", "Kjempetur", osv.osv.

  

Vi har selv ikke mottatt noen økonomisk kompensasjon 

    

medications such as yohimbine have been utilizedRather How to use sildenafil citrate tablets .

    

. Dette innebærer at vi har kunnet bidra med godt over 4 millioner i støtte til de ulike
organisasjoner, i tillegg til å avsette midler til veldedige formål .

  

  

Hva som videre vil skje fremover avhenger i stor grad av om lokale krefter i størst mulig grad
ønsker å videreføre konseptet på en god måte  . Vi håper fortsatt på å lykkes med dette, slik at
rennet kan videreutvikles til glede for alle dere som ønsker en fin sosial skiopplevelse i nydelige
løyper og flott Valdresnatur ! Følg derfor med på vår hjemmeside utover 2020 for å se
utviklingen fremover.

  

I mellomtiden ønsker vi alle en flott og snørik vinter, og en fantastisk skisesong i 2020.   

  

Iver Thomle

  

styreleder
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ValdresMarsjen 2021

  

Mange av dere har sikkert ventet lenge på mer info om rennet.  Usikre tider vedr. Corona og
treghet i å finne avløsere til

  

ny rennledelse har tatt lenger tid enn forventet. Situasjonen her er fortsatt uavklart. Resultatet
av disse forhold medfører dessverre

  

at det ikke blir renn i 2021.

  

  

Hva som videre skjer fremover må vi få komme tilbake på.

  

Dette er sterkt å beklage at det ikke blir renn i år, da vi vet at det er mange av dere som vil
savne rennet og rammen rundt det.

  

Det er fortsatt vårt ønske at det skal finnes løsninger der andre er villig til å overta, uten å
forringe rennets kvalitet. Det ville være

  

en stor glede å se dere tilbake i løypa på et senere tidspunkt hvis omstendighetene tillater det.
Vi ber deg derfor sjekke hjemmesiden

  

i forkant av neste sesong for å se om eventuelle nyheter.
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Med dagens flotte snøforhold regner jeg med at dere får mange flotte skiturer i løpet av vinteren
..... selv uten ValdresMarsjen.

  

hilsen,

  

Iver Thomle

  

styreleder  
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